
OBČINA BRDA 
Komisija za okolje in prostor 
Trg 25. Maja 2 
5212 Dobrovo 
 
Datum: 19.6.2013 
 
 

ZAPISNIK 
sestanka Komisije za okolje in prostor, ki je bil dne 19.6.2013 ob 7.30 uri  

v mali seji sobi Občine Brda 
 
 
Prisotni: Goran Simčič, Oskar Kristančič, Zoran Ušaj (predstavnik MONG) 
Odsotni: Majda Valentinčič 
 
 
Dnevni red:  

- Predlog ODLOKA O USTANOVITVI JAVNEGA PODJETJA REGIJSKI CENTER ZA 
RAVNANJE Z ODPADKI NOVA GORICA D.O.O. 

 
 
Goran Simčič najprej opomni, da s strani komisije so že bile podane pripombe na 
odlok, ki pa niso bile upoštevane.  
Člana komisije predlagata ponovno obravnavo že podanih pripomb: 

1. V prvi točki 23. člena naj se doda: 
- potrdilo o nekaznovanju 
- pri prijavi potrebno predložiti okvirni program dela 

2. V sklopu 30. člena komisija predlaga, da so predstavniki sveta zavoda (v 
skladu z zakonom) ljudje, ki jih izberejo občinski sveti. 

 
Goran Simčič tudi pojasni dvom, ali je ustanovitev novega podjetja smiselna.  
Zoran Ušaj pojasni, da so bile obravnavane različne možnosti in najbolj smiselna je 
ravno novo javno podjetje (direktor, tri pisarne za delovanje, delavci ostanejo isti iz 
Komunale, novozaposleni bodo tehnologi,… ). 
 
Oskar Kristančič poda pripombo, da odpadke bi podjetje moralo tržiti.  
Zoran Ušaj pojasni, da je to tudi predvideno, in sicer: odpadki, ki so že prej ločeni 
(steklo, plastika) grejo v sortirnico in se takoj tržijo naprej, tako da sortirnica na tem 
delu se stroškovno sama pokrije. Mešani odpadki, katerih je trenutno 60% in naj bi se 
znižali na 50%, pa grejo v sortirnico, ki tokrat mora najprej ločiti nevarne odpadke, vse 
odpadke pa še večkrat različno obdelati, šele potem je možno trženje.   
 
Goran Simčič vpraša, če se bo podjetje CERO finančno pokrivalo. 
Zoran Ušaj pojasni, da odvoz odpadkov ostane na Komunalah, za obdelavo pa jih 
prevzame CERO in to zaračuna Komunalam in te naprej občanom. Odvoz smeti smo 
občani že plačevali, položnica se bo povečala še za strošek obdelave odpadkov. 
 
Oskar Kristančič predlaga sprejem klavzule, ki bi omejevala podražitve do toliko % 
letno ali obdobno. 
 



Goran Simčič še opozori na način obravnavanja podobnih odlokov; občinskim 
svetom so namreč zadeve predstavljene šele tik pred potrditvijo in je podrobnejša 
obravnava tako nemogoča.    
 
SKLEP: 
Komisija predlog odloka POTRDI in ga predlaga v obravnavo občinskemu svetu. 
 
 
 
Zapisala:            Goran Simčič 
Nika Fabricijo Jug             Predsednik komisije 
 
 
 
  
 
 
 
 
 


